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高质量的代名词及詹森兄弟的接班人--祖穆迪克-詹森鸽舍„Zumdiek-Janssen”

Quality has a name… „Zumdiek - Janssen pigeons“

Dear sport friends,

until today the Janssen pigeons have not lost any of their Qua-
lity - they still stand at the base of all the best lofts worldwide
and their breeding capability is of inestimable value… the Jans-
sen Brothers from Arendonk can be seen as true masters of pi-
geon breeding!
it was our primary goal to safeguard the legacy of the Janssen
Arendonk breed. Strict selection has allowed us to breed the
"MODERN AND SUCCESSFUL JANSSEN-RACING-PIGEON". Over
the last years we have managed to build up a „Janssen-Colony“
that seeks its equal! We are very proud to own the biggest and
most complete „COLLECTION OF JANSSEN ARENDONK PIGE-
ONS“.
The first originals from the Janssen Brothers were introduced
by our father Bernhard Zumdiek back in 1972. Thanks to our
great confidence in the Janssen pigeons and our continuous
search, we have managed to secure the last Original Janssen
Arendonk pigeons. Currently we are in possession of „30 ORI-
GINAL JANSSEN ARENDONK PIGEONS“! Worldwide there will
probably be no other fancier who is in the possession of such a
first-class Collection „JANSSEN ARENDONK PIGEONS“. Highest
quality of our originals and 100% pure Janssen Arendonk pige-
ons ensures the survival of the world's best known racing pige-
ons… without a doubt, the „ZUMDIEK-JANSSEN-LOFT“ can be
described as "TREASURY CHAMBER OF THE JANSSEN AREN-
DONK BLOODLINE“ !
We would like to wish you a lot of pleasure reading our „Jans-
sen Arendonk - Brochure“ !

Rolf and Jur̈gen Zumdiek

尊敬的鸽友, 

虽然来自阿连栋克的詹森兄弟已经故去,但无损于詹森兄
弟系鸽子所散发的光辉,牠们仍旧是世界上诸多知名的强
中强好手们所爱用的基础育种鸽系,价值无可数算.称詹
森兄弟为育种大师,实当之无愧!

为了守护詹森兄弟所留给鸽界的贵重遗产,透过严格筛汰
我们孕育出了新一代且成功的詹森兄弟系赛鸽.过去数年
来我们一直致力于此,现在我们可以自豪地说,我们拥有
最大最完整的詹森兄弟鸽系收藏!

犹记得第一羽来自詹森兄弟原舍的鸽子是由我们的父亲
伯纳德祖穆迪克在1972年时引进的.基于对詹森兄弟鸽系
最大的信心,我们得以按照规划保有最后来自詹森兄弟原
舍的鸽子.目前我们拥有30羽出自詹森兄弟原舍的鸽子!
找遍世界应该没有其他养鸽家们能像我们有这么多一流
的詹森兄弟鸽收藏吧! 既保有了高质量,又是出自纯正的
詹森兄弟血系,确保了这个世界知名的珍贵赛鸽血统的传
承.若将祖穆迪克-詹森鸽舍称之为”詹森兄弟血统的宝库
”,实是无庸置疑!

希望您会喜欢我们特别呈献的詹森(阿连栋克)手册!

罗夫&尤尔根祖穆迪克

Rolf und Jur̈gen Zumdiek

Liebe Sportfreunde,

bis heute haben die Janssen Tauben nichts an Qualität
eingebuß̈t – nach wie vor stehen sie an der Basis der besten
Spitzenschläge weltweit und ihre Zuchtfähigkeit ist von un-
schätzbarem Wert... die Gebrud̈er Janssen aus Arendonk sind
die wirklichen Meister der Inzucht!
Das Erbgut der Rasse "Janssen Arendonk" zu huẗen, wurde zum
vorrangigen Ziel von uns. Strengste Selektion hat es uns ermög-
licht, die „MODERNE UND ERFOLGREICHE JANSSEN-SPORT-
TAUBE“ zu zuc̈hten. Über die letzten Jahre ist es uns gelungen
eine „Janssen-Kolonie“ aufzubauen, die seines gleichen sucht!
Wir sind sehr stolz darauf, die größte und kompletteste „KOL-
LEKTION VON JANSSEN ARENDONK TAUBEN“ zu besitzen.
Die ersten Originalen der Gebrud̈er Janssen wurden 1972 von
unserem Vater Bernhard Zumdiek eingefuḧrt. Aufgrund unseres
großen Vertrauens in die Janssen-Tauben und unseres gezielten
Vorgehens konnten wir die letzten Original Janssen Arendonk
Tauben sichern. Aktuell sind wir im Besitz von „30 ORIGINAL
JANNSEN ARENDONK TAUBEN“! Weltweit wird es wohl keinen
weiteren Zuc̈hter geben, der im Besitz einer solchen erstklassi-
gen Sammlung von „JANSSEN ARENDONK TAUBEN“ ist. Höchste
Qualität unserer originalen und 100% reinen Janssen Arendonk
Tauben sichert den Fortbestand der weltweit bekanntesten
Brieftauben… der „ZUMDIEK-JANSSEN-ZUCHTSCHLAG“ kann
ohne Zweifel als „SCHATZKAMMER DER RASSE JANSSEN AREN-
DONK“ bezeichnet werden!
Wir wun̈schen Ihnen viel Vergnug̈en beim Lesen unserer "Jans-
sen Arendonk - Broschur̈e" !

Rolf und Jur̈gen Zumdiek

 

  

 

 

  
 

 
 



All pigeons are from the legendary lines which                                                                       brought for the Janssen Brothers worldwide furor!
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„祖穆迪克”…阿连栋克的詹森兄弟最佳接班人 

... owner of the very best Original-lines of the Janssen Brothers Arendonk
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„阿连栋克的詹森兄弟原舍鸽” …祖穆迪克鸽舍的基础育种团队 

„Original Gebr. Janssen Arendonk“… the Basic-breeders on the Loft „Zumdiek”

The „Septemberman“ - Dynasty of the Janssen Brothers Arendonk
„Septemberman“ belonged to the best breeder on the loft in Arendonk. His pedigree includes the best lines of inbreeding: „Jonge Merckx“ & „Jonge Raket“.

5 direct children of „Septemberman“ are breeding on the „ZUMDIEK-JANSSEN-LOFT“. These 5 originals are born out of the superb couple
„Septemberman“ x „Dochter Prinses“ (Sold for more than 90.000 € at the final auction of the Janssen Brothers)

BE12-6255215 „September Prins“ BE12-6255201 „September Schalie“

BE09-6233699 „New Septemberman“ BE09-6233612 „Geschelpt September“

BE11-6219345 „Jong Septemberke“

九月人号(Septemberman) – 詹森兄弟的王牌
九月人号是詹森兄弟的最优秀种鸽,他出自最卓越的育
种血统,包括:年轻美克斯号 (Jonge Merckx)以及年轻火

箭号(Jonge Raket). 
祖穆迪克-詹森鸽舍拥有5羽来自九月人号的子代,这

5羽鸽皆出自超级配对九月人号
x 公主号之女 (在詹森兄弟的最中拍派会上以

90,000 欧元的价格卖出)
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100% 纯正詹森血统… 新生代接班人:祖穆迪克-詹森

„100% pure Janssen Arendonk“ … the New Generation : „Zumdiek - Janssen“

… superb grandchildren and fabulous breeders of the famous „Septemberman“:

DV6362-13-132 „Licht Septemberke“

From „Luxe Blauwen“ x „Jong Septemberke“

DV6362-14-436 „Groten Donkeren“

From „Zoon Schone Vos“ x „Jong Septemberke“

DV6362-13-133 „Luxe Raket“

From „Luxe Blauwen“ x „Jong Septemberke“

DV6497-16-870 „Schoon Septemberke“

From Luxe Blauwen“ x „Jong Septemberke“

DV6362-15-1465 „September Louis“

From „Blauwe Louis“ x „Jong Septemberke“

DV6497-16-891 „Donkere Stier“

From „September Schalie“ x „Dochter Klamper“

DV6497-17-520 „Miss Arendonk“

From „Luxe Blauwen“ x „Jong Septemberke“

DV6497-16-904 „Geschelpte Klamper“

From „September Schalie“ x „Dochter Klamper“

名鸽九月人号的出色孙代与极优秀种鸽: 
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„阿连栋克的詹森兄弟原舍鸽” …祖穆迪克鸽舍的基础育种团队

„Original Gebr. Janssen Arendonk“… the Basic-breeders on the Loft „Zumdiek”
The „Diamonds“ from „Late Vos van 2004“ of the Janssen Brothers Arendonk

„Late Vos van 2004“ was a Wonder-breeder by the Janssen Brothers in Arendonk. Strongest inbred to the world famous „Jonge Merckx“!
6 direct children of „Late Vos van 2004“ are breeding on the „ZUMDIEK-JANSSEN-LOFT“. All are born out of the great couple
„Late Vos van 2004“ x „Schoon Licht van Klamper“ (Sold for more than 42.000 € at the final auction of the Janssen Brothers)

BE09-6233650 „Licht van Late Vos“

BE11-9219311 „Geschelpt van Late Vos“

BE08-6336870 „Oude Vos van 2008“

BE12-6255207 „Ijskop van Late Vos“

BE11-6219359 „Schoon van Late Vos“

BE12-6255203 „Dochter Late Vos“

出自詹森兄弟系晚生红狐2004号的闪耀钻石
晚生红狐2004号为詹森兄弟的完美种鸽,出自世界名鸽年轻美克斯号的最强回血!

祖穆迪克-詹森鸽舍拥有6羽晚生红狐2004号的子代,全都出自著名配对晚生红狐2004号6 x 可蓝普漂亮浅色号 (在詹森兄弟的最终拍卖会上以42,000 欧元售出)
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100%纯正詹森兄弟系… 新生代接班人: 祖穆迪克-詹森

„100% pure Janssen Arendonk“ … the New Generation : „Zumdiek - Janssen“
… great breeders - grandchildren of the Wonder-breeder „Late Vos van 2004“:

DV6362-13-26 „Schone Klamper“

From „Geschelpte Klamper´09“ x

„Geschelpt van Late Vos“

DV6362-14-270 „Luxe Kleinen“

From „Luxe Blauwen“ x 

„Geschelpt van Late Vos“

DV6362-13-139 „Schoon van Klamper“

From „Geschelpte Klamper´09“ x

„Geschelpt van Late Vos“

DV6497-17-613 „Schoon van Scherpe“

From „Scherpe Prins“ x 

„Geschelpt van Late Vos“

杰出种鸽-完美种鸽晚生红狐2004号的孙代: 
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„阿连栋克的詹森兄弟原舍鸽” …祖穆迪克鸽舍的基础育种团队

„Original Gebr. Janssen Arendonk“… the Basic-breeders on the Loft „Zumdiek”
2 Top-pigeons born out of the full sister from the Wonder-hen „De Prinses“ of the Janssen Brothers Arendonk

The Top-breeder „Geschelpte Klamper ´09“ and „Blauw Wittikske“
Great inbred to the famous lines „Jonge Merckx“ - „019“ and „Oude Witoger“ of the Janssen Brothers!

The parent-couple „Blauwen van Schoon Duivin“ & „Geschelpt van Klamper“ was the most popular couple in Arendonk at the time!

BE09-6358590 „Geschelpte Klamper´09“
Outstanding Breeder on the „Loft Zumdiek“„Oude Witoger“ - „Jonge Merckx“ - „019“

BE09-6233632 „Blauw Wittikske“

詹森兄弟系优秀母鸽公主号之全平辈鸽的2羽顶级后代 
顶尖种鸽雨点可蓝普09号以及灰白点雌号
詹森兄弟的名血年轻美克斯号, 019号, 老白眼号之回血直系!

父母配对为灰色漂亮雌号以及雨点可蓝普号,为詹森兄弟系最受欢迎配对之一
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100%纯正詹森兄弟系… 新生代接班人: 祖穆迪克-詹森

„100% pure Janssen Arendonk“ … the New Generation : „Zumdiek - Janssen“
… enormous breeding-hens out of the Wonder-breeder „Geschelpte Klamper´09“ and his sister „Blauw Wittikske“:

DV6362-14-434 „Louiske“

From „Blauwe Louis“ x „Blauw Wittikske“

„Louiske“ is one of the best breeding-hens!

DV6362-15-1505 „Blauw Klamperke“

From „Geschelpte Klamper´09“ x

„Licht van Late Vos“

DV6497-17-521 „Grote Klamper Duivin“

From „Geschelpte Klamper´09“ x

„Licht van Late Vos“

DV6362-15-1506 „Geschelpt Klamperke“

From „Geschelpte Klamper´09“ x

„Licht van Late Vos“

大量育种母鸽出自令人惊叹的种鸽雨点可蓝普09和以及平辈鸽灰白点雌号: 
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„阿连栋克的詹森兄弟原舍鸽” …祖穆迪克鸽舍的基础育种团队

„Original Gebr. Janssen Arendonk“… the Basic-breeders on the Loft „Zumdiek”
The Followers of the legendary „019“ of the Janssen Brothers Arendonk

Strongest inbred to the legendary „019“ and the History-breeder „Oude Witoger“ out of brother x sister pairing - „Late Blauwen van 2004“ x „Schoon Laat Blauw“.
3 direct children from this „Super-Pair“ are breeding on the „ZUMDIEK-JANSSEN-LOFT“.

BE10-6246123 „Luxe Blauwen“

„First class breeder! With different hens he is father

of a lot of Top-pigeons. Coupled with „Laat Blauw

Prinsesje“ he gave outstanding Breeders!

BE08-6383250 „Irma“ BE09-6233693 „Blauw Inteeltje 019“

Pure inbred to the world famous „019“

詹森兄弟的传奇名鸽019号之后代
传奇名鸽019号以及鸽界历史上著名的种鸽老白眼号的强力回血,兄x妹配对组合—晚生灰2004号x 漂亮晚生灰号

祖穆迪克-詹森鸽舍拥有3羽出自此超级配对的子代
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100%纯正詹森兄弟系… 新生代接班人: 祖穆迪克-詹森

„100% pure Janssen Arendonk“ … the New Generation : „Zumdiek - Janssen“
… Royal-breeders out of the Top-couple„Luxe Blauwen“ x „Laat Blauw Prinsesje“

DV6497-16-913 „Scherpe Prins“

The pedigree includes the best lines like:

„Jonge Merckx“ - „Jonge Raket“ - „019“ - „Geeloger“

DV6497-16-850 „Diamond Prinses“

The pedigree includes the best lines like:

„Jonge Merckx“ - „Jonge Raket“ - „019“ - „Geeloger“

DV6497-16-851 „Geeloog Prinses“

The pedigree includes the best lines like:

„Jonge Merckx“ - „Jonge Raket“ - „019“ - „Geeloger“

出自顶级配对豪华灰色号x 晚生灰小公主号的极致种鸽
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„阿连栋克的詹森兄弟原舍鸽” …祖穆迪克鸽舍的基础育种团队

„Original Gebr. Janssen Arendonk“… the Basic-breeders on the Loft „Zumdiek”
The famous „Family“ of the Janssen - Gold „De Prinses“ of the Janssen Brothers Arendonk

The best lines from the Janssen Brothers Arendonk: Inbreeding „Jonge Merckx“ and „Jonge Raket“. Pigeons with incredible breeding value!
(„De Prinses“ and her daughter „Dochter Prinses“ were sold for 72.200 € !!!)

BE12-6255205 „Blauwe Louis“

BE10-6246177 „Schoon Blauw Prinses“

BE09-6358583 „Laat Blauw Prinses“

BE11-6219391 „Licht Prinses“

BE11-6219342 „Blauwe Prins“

BE11-6219319 „Blauw Prinseske“

詹森兄弟系的著名黄金家族—公主号
詹森兄弟系的最佳血统: 年轻美克斯号以及年轻火箭号回血. 具有不可思议的育种价值!

公主号以及其女公主之女号以72,200欧元售出 !!! 



13
100%纯正詹森兄弟系… 新生代接班人: 祖穆迪克-詹森

„100% pure Janssen Arendonk“ … the New Generation : „Zumdiek - Janssen“
… the Golden-offspring from the modern Janssen-icon „De Prinses“

DV6497-17-601 „Louisa“

From „Blauwe Louis“ x „Geschelpt van Late Vos“

DV6497-16-847 „Blauwe Adriaan“

From „Zoon Oude Vos van 98“ x „Schoon Blauw Prinses“

DV6362-13-112 „Blauwe Prins van 2013“

From „Zoon Oude Vos van 98“ x „Laat Blauw Prinsesje“

DV6497-16-848 „Blauw Marietje“

From „Zoon Oude Vos van 98“ x „Schoon Blauw Prinses“

DV6497-17-613 „Schoon van Scherpe“

From „Scherpe Prins“ x „Geschelpt van Late Vos“

DV6497-16-889 „Blauwe Charel“

From „Zoon Oude Vos van 98“ x „Schoon Blauw Prinses“

新一代詹森兄弟系的代表—公主号所作育出的黄金直系 
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„阿连栋克的詹森兄弟原舍鸽“ …祖穆迪克鸽舍的基础育种团队

„Original Gebr. Janssen Arendonk“… the Basic-breeders on the Loft „Zumdiek”
The powerful „Chantilly-Generation of the Janssen Brothers Arendonk

Strong inbred „Oude Witoger“. Both parents from the following „Top-breeders“ go back to the „Oude Witoger“ of the Janssen Brothers Arendonk.
In the pedigrees of all famous pigeons the „Oude Witoger“ stands at the base! All Janssen legends dominate this pedigrees:

„Oude Witoger“ - „Oude Vos“ - „Jonge Raket“ - „019“ - „Jonge Merckx“ - „Geeloger“

BE07-6264038

„Lichte Klamper Jr.“

BE09-6233629 „New Chantilly“ BE11-6219374 „Chantilly Duivin“

Pure inbred to the world famous 

„Oude Witoger“

The Breeding-base

of the Janssen´s

  
 

詹森兄弟系中强大的香德里世代
老白眼号的强力回血.父母皆来自詹森兄弟的顶尖种鸽老白眼号.所有名鸽的血统中必定有来自老白眼号的基础血系! 
在这些血统中都能发现所有的詹森传奇名鸽血脉!:  老白眼号, 老红狐号, 年轻火箭号, 019号, 年轻美克斯号, 黄眼号
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100%纯正詹森兄弟系… 新生代接班人: 祖穆迪克-詹森

„100% pure Janssen Arendonk“ … the New Generation : „Zumdiek - Janssen“
„Chantilly-offspring“… perfect pigeons and great Breeders

DV6362-13-28 „Schoon Chantilly“

From „Lichte Klamper Jr.“ x „Schoon Blauw Prinses“

Legendary breeding-hen born out of the best lines!

DV6497-17-690 „Late Chantilly“

Son of the „Wonder-Breeding-couple“

„New Chantilly“ x „Louiske“

DV6497-17-689 „Kleintje Chantilly“

Daughter of the „Wonder-Breeding-couple“

„New Chantilly“ x „Louiske“

„Chantilly“ - „Oude Witoger“

„Chantilly“ - „Oude Witoger“

香德里世代直系为完美赛鸽以及出色的种鸽 
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„阿连栋克的詹森兄弟原舍鸽” …祖穆迪克鸽舍的基础育种团队

„Original Gebr. Janssen Arendonk“… the Basic-breeders on the Loft „Zumdiek”
The „Star-Collection“ from „Schone Vos van 2005“ and „Blauw Witpenneke“ of the Janssen Brothers Arendonk

„Schone Vos van 2005“ was a Top-breeder by the Janssen Brothers in Arendonk. Pure inbred to the world famous „Jonge Merckx“!
The partner-hen „Blauw Witpenneke“ was born out of the great lines like „Goed Kapot Borstbeen“, „Jonge Raket“, „019“ and „Oude Witoger“.

(Both were sold for more than 36.000 € at the final auction of the Janssen Brothers).

BE12-6255202 „Vos Adriaan“
Direct son of the superb couple „Schone Vos van 2005“

x „Blauw Witpenneke“. Star-breeder!

BE08-6336873 „Raketman“
Father „Geschelpte van Witpenneke“ is the full brother

to „Blauw Witpennke“ and mother „Geschelpt van 2 Vos-
sen“ is born out of the Topper „Schone Vos van 2005“ x
„Dochter Oude Vos“. „Raketman“ is a fantastic breeder!

BE09-6358584 „Zoon Schone Vos van 2005“
Direct son of the superb couple „Schone Vos van 2005“

x „Blauw Witpenneke“. Exceptional sire!

„Jonge Merckx“ - „Oude Witoger“ - „Stier“

„Jonge Merckx“ - „Oude Witoger“ - „Stier“

出自詹森兄弟系漂亮红狐2005号以及灰白条号的明星珍藏
漂亮红狐2005号为詹森兄弟的顶级种鸽.世界名鸽年轻美克斯号的纯正回血! 

配对母鸽灰白条号出自优良血统如:好的断胸骨号,年轻火箭号,019号以及老白眼号!   (詹森兄弟的最终拍卖会上两羽皆以36,000欧元售出). 
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100%纯正詹森兄弟系… 新生代接班人: 祖穆迪克-詹森

 
  

 
  

„100% pure Janssen Arendonk“ … the New Generation : „Zumdiek - Janssen“
… the „Red-Foxes“, top sires of the Zumdiek-Janssen loft:

DV6362-13-164 „Schone Vos van 2013“

From „Zoon Schone Vos van 2005“ x

„Licht van Late Vos van 2004“

DV6497-16-858 Wondervoske“

From „Zoon Schone Vos van 2005“ x

„Geschelpt van Late Vos van 2004“

DV6362-15-1462 Schone Vos van 2015“

From „Zoon Schone Vos van 2005“ x

„Geschelpt van Late Vos van 2004“

DV6497-17-535 „Schalie Vos“

From „Zoon Schone Vos van 2005“ x

„Inteelt Merckx“

祖穆迪克-詹森鸽舍的一流种鸽: 红狐系列:
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„阿连栋克的詹森兄弟原舍鸽” …祖穆迪克鸽舍的基础育种团队

„Original Gebr. Janssen Arendonk“… the Basic-breeders on the Loft „Zumdiek”
The outstandig line from „De Beul“ - „Goede Kapot Borstbeen“ of the Janssen Brothers Arendonk

One of the greatest breeders in Arendonk was „De Beul“, a son of the exception breeder „Goede Kapot Borstbeen“ and „Dochter Jonge Merckx“.
Here are the genes of the famous „De Stier“ united, …it does not get any better!

BE09-6233613 Lichte Beul“
Top-breeder, son of „Lichte van Beul“ x 

„Geschelpt van Groten Donkeren“. The best of the best!
Inbreeding „019“, „Jonge Merckx“ and „De Stier“.

BE12-6255208 „Wittikske Merckx“
First class hen born out famous „Klein Licht“, 

a gr.daughter „De Beul“. 
Inbreeding „019“ - „Jonge Merckx“ - „De Stier“

BE07-6399045 „Zoon Oude Vos van 98“
Direct son of the Janssen-icon „Oude Vos van 98“ and the

outstanding breeding hen „Dochter Kapot Borstbeen“.
Strong inbred „Oude Witoger“ and „De Stier“.

„Jonge Merckx“ - „De Stier“

„Jonge Merckx“ - „De Stier“

出自詹森兄弟公牛号以及好的断胸骨号之杰出血系
詹森兄弟的最优秀种鸽之一为公牛号, 乃知名种鸽好的断胸骨号以及年轻美克斯号之女配对所生之子.

此处集合了名鸽公牛号的后代…没有比这更棒的了!
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100%纯正詹森兄弟系… 新生代接班人: 祖穆迪克-詹森

 
   

„100% pure Janssen Arendonk“ … the New Generation : „Zumdiek - Janssen“
… finest offspring from the outstanding line „De Beul“

A part of finest children from the Top-breeder

„Lichte Beul“. A big sire, which brings great

offspring with different hens! Good blood does

not lie!

DV6497-16-897 „Schalie Merckx“

From „Lichte Beul“ x „Licht van Late Vos van 2004“

DV6362-14-160 „Goede 019 Duivin“

From „Lichte Beul“ x „Schoon 019 Duivin“

DV6362-15-1426 „Licht Beulke“

From „Lichte Beul“ x „Blauw Wittikske“

DV6497-17-524 „Geschelpt van Beul“

From „Lichte Beul“ x „Geschelpt September“

DV6362-15-1440 „Jonge Lichte Beul“

From „Lichte Beul“ x „Blauw Wittikske“

„Jonge Merckx“ - „019“ - „De Stier“

杰出血系公牛号的最优直系后代

顶级种鸽的部分最优子代

浅公牛号, 超级种鸽,与不同母鸽作育出许

多优异的后代! 实绩摆在眼前!! 
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高质量的代名词及詹森兄弟的接班人--祖穆迪克-詹森鸽舍

Brieftauben-Zumdiek… 1st for Janssen Arendonk pigeons
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